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Idrottspolitiska rådet  
 
Plats: Guldsmeden, hörnrummet 
 
Tid:          21 april 2016, 9:30–11:00 

Närvarande: Nina Burchardt, ordförande Kultur- och fritidsnämnden 
Sven Bergström, ledamot 
Gudrun Ekblom, SISU/Gävleborgs idrottsförbund 
Ann-Gerd Bergdahl, SISU/Gävleborgs idrottsförbund 
Ulrika Wenn, förvaltningschef Kultur och fritidsförvaltningen 
Inga-Britt Jonsson, utvecklings strateg Kultur och fritidsförvaltningen     
  

1. Välkommen 
Ordförande hälsar alla välkommen, och speciellt välkommen till Ann-Gerd 
Bergdahl, som är ny Distriktsidrottschef. 

2. Gävleborgs Idrottsförbund och SISU Idrottsutbildarna 
Ann-Gerd Bergdahl informerar att Gästriklands Idrottsförbund och 
Hälsinglands Idrottsförbund gått samman den 1 januari 2016, och bildat 
Gävleborgs Idrottsförbund. Detta gäller också SISU distriktet som blir SISU 
Idrottsutbildarna Gävleborg. Förbundet kommer att jobba med följande 
strategiområden: idrott i förening, idrottens värdegrund, livslångt idrottande 
och idrotten gör Sverige starkare. De lokala kontoren kommer att finnas kvar 
i Ljusdal, Hudiksvall, Söderhamn, Bollnäs och Gävle. 

3. Föregående minnesanteckningar 
Genomgång och godkännande av föregående minnesanteckningar. 
Kultur och fritidsnämnden har den 20 april 2016 godkänt en Kultur och 
fritidsstrategi som kommer att behandlas i kommunfullmäktige. 

4. Integration 
Statsbidrag 
Den 25 april 2016 kommer kommunfullmäktige att besluta om hur de 22 
millionerna i statsbidrag som Hudiksvalls kommun blivit tilldelad, kommer 
att fördelas.  

Dessutom kommer Kultur och fritidsnämnden att rekvirera en million i 
statsbidrag för att anordna ”Sommarlovsaktiviteter” till nyanlända och till 
barn och ungdom, 6-15 år, vars föräldrar får försörjningsstöd. Annika 
Bergström har ansvar för att tillsammans med föreningarna göra ett program 
för sommaren. 



 
 

   

  
  

 
 

 

Söderhamns kommun har en idrottsutbildning som kallas ”Labben”, ett spår 
för integration, och ett spår för arbetslösa ungdomar. De får praktik i 
idrottsföreningar i fyra månader, och får sen fortsätta som ledare i någon 
förening. Idrottskonsulent Tomas Eriksson vid Gävleborgs Idrottsförbund 
och SISU idrottsutbildarna vet mer om projektet. 
Behov av Spontanidrott ökar. Fler förbund ser över och börjar tänka om för 
att blida Spontanidrottsgrupper. 

5. Föreningsbidrag, idrottslyftet. 
Idrottslyftet är en satsning på barn och ungdomsidrott och regeringen 
avsätter årligen 500 millioner kronor. Syftet är att: 
- behålla ungdomar i föreningsverksamhet 
- rekrytera barn och ungdomar till föreningsverksamhet 
- utveckla verksamheten så att idrotten gör som ”idrotten vill” 
- öka tillgängligheten till anläggningar och idrottsmiljöer 
 
Föreningarna kan söka ekonomiskt stöd till olika aktiviteter.  
Till exempel  
- köpa hem utrustning så det blir möjligt att prova på olika aktiviteter.  
- arbeta mot värdegrundsfrågorna.  
- aktiviteter som riktar sig till föräldrar. 
- stöd till föräldrar, domare och ledare.  
- hjälp till föreningar där det inte fungerar tillfredsställande, hur många ska 
vara med, vad kostar det? 

6. Föreningsträffen 27 april 
Uppmana föreningar till möjliga utbildningar, t.ex   
-ekonomi, utbildning för kassörer, löner, kontanthantering  
-värdegrund 
-ledarskap och tränarskap 
-administration och IT 
 
Tisdagen den 15 mars bjöds Hudiksvalls föreningar till en kväll om 
”Framtidens Förening” som handlade om asyl och flyktingmottagande i 
kommunen, framtidens idrottsförening, samverkan och integration. Det var 
30 stycken anmälda till träffen. 

7. Nästa möte  
Torsdag 15 september 9.30-11.00 sal B Guldsmeden Hudiksvall 
 
Anteckningar gjorda av 
Inga Britt Jonsson 



 
 

   

  
  

 
 

 

 
 

 
 
 
 


